
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 

Oświadczenie skierowane do pełniącego obowiązki generalnego dyrektora dróg krajowych 
i autostrad Lecha Witeckiego 

Szanowny Panie Dyrektorze! 

Proszę o udzielenie informacji o stanie zaawansowania przygotowań do budowy obwodnicy 
Raciąża w ciągu drogi krajowej nr 60. Czy decyzja lokalizacyjna w tej sprawie została już 
podjęta, ewentualnie kiedy zostanie podjęta? 

Zwracam się także do Pana Dyrektora z wnioskiem o przyspieszenie załatwienia wszelkich 
procedur administracyjnych związanych z przedmiotową inwestycją w celu jak najszybszego 
uzyskania pozwolenia na budowę, co umożliwiałoby w maksymalnie krótkim czasie realizację 
przedmiotowej inwestycji. 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
senator RP 
 


